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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1180 Vapenregister

Vi har ett krig i Europa, och det ökar behovet av att vi ser över känslig 
information så att den inte hamnar hos våra fiender. En sån känslig information 
är vilka det är i landet som har vapenlicenser. Den informationen förvarades 
tidigare lokalt och i pappersform fram till mitten av 1990-talet. De 
pappersregistren kunde snabbt brännas om landet blev ockuperat. Det systemet 
och upplägget var på vis säkrare och hindrade någon att få tag i hela registret på 
landets vapenägare. 

Om en fiende får tag i vårt register över landets vapenägare kan de vid en 
ockupation åka direkt ut till landets vapenägare och kräva in vapnen eller 
likvidera vapenägaren. 

Självklart är detta mycket känslig information som absolut inte får hamna i fel 
händer.

Därför vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Har ministern sett till, eller tänker ministern se till, att våra register över landets 
vapenägare är så säkrade att de inte under några omständigheter kan hamna i 
fienders händer?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-02
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


